
Zápis ze zasedáńı SKAS MFF UK dne 24. dubna 2014

Př́ıtomni: O. Procházka, T. Roskovec, V. Tůma, P. Vágner, Z. Vytisková

Hosté:

Omluveni: T. Masař́ık, J. Šejnoha, T. Zadražil

Zasedáńı bylo zahájeno v 17:15. Zasedáńı ř́ıdil V. Tůma.

1. Schváleńı programu

Program zasedáńı

1. Schváleńı programu.

2. Diskuse o zápisu z minulého zasedáńı.

3. Volby do SKAS.

4. Webové stránky SKAS.

5. Prospěchová stipendia – návrh změny pravidel.

6. Tělesná výchova na MFF UK.

7. Návod pro cestovńı př́ıkazy.

8. Různé.

Program byl schválen tichým souhlasem.

2. Diskuse o zápisu z minulého zasedáńı.

Na zasedáńı bylo uvedeno několik změn, se kterými byl zápis podstoupen hlasováńı o schváleńı.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Zápis byl schválen.

3. Volby do SKAS.

Volby do SKAS se konaj́ı 20. 5., k jejich vyhlášeńı došlo na zasedáńı AS. P. Vágner se zavazuje vyhotovit
k volbám informačńı plakát, V. Tůma vytvoř́ı př́ıslušnou webovou stránku.

Proběhla diskuse na téma
”
Předvolebńı setkáńı s kandidáty“, jej́ı konáńı je považováno za vhodné.

SKAS MFF se zavazuje 15. 5. uspořádat
předvolebńı setkáńı s kandidáty, s výdaji nanejvýš
5000 Kč.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.

Př́ıpravou byl pověřen T. Masař́ık, jako náhradńık byl určen V. Tůma.

4. Webové stránky SKAS.

V. Tůma reportuje o nepř́ıznivé situaci okolo stránek SKAS. Aktuálně jsou stránky umı́stěny na serveru helena,
a byly cca týden mimo provoz. Za tu dobu se nedařilo efektivně komunikovat se správcem.

V. Tůma proto v dlouhodobém horizontu apeluje pro přesun stránek na server atrey—který mimojiné provozuje
i mailovou konferenci SKAS—z d̊uvodu vyšš́ı spolehlivosti jeho i jeho správc̊u.

Dále se diskutovalo o webových stránkách. V. Tůma kritisuje aktuálńı implementaci – pro nepohodlnost editace,
př́ılǐsnou technickou náročnost a nepřehlednost. Alternativńı návrh na stránky V. Tůmy byl ohodnocen kladně;
protože se však jedná o věc s přesahem, docháźı k odkladu pro př́ı̌st́ı SKAS.
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5. Stipendia – návrh změny pravidel.

Proděkan pro koncepci studia, P. Kolman, zaslal SKAS návrh změny pravidel pro prospěchová stipendia. Hlavńı
rozd́ıly v prozatimńım návrhu spoč́ıvaj́ı v následuj́ıćıch bodech.

• Stipendium se dá všem student̊um, kteř́ı překonaj́ı fixńı hranici studijńıho prospěchu (dř́ıve se dávalo
jistému procentu nejlepš́ıch student̊u).

• Stipendium bude děleno na vyšš́ı a nižš́ı.

• Stipendium se bude udělovat i v př́ıpadě student̊u 1. roku Bc. studia (v letńım semestru).

• Pro přiznáńı stipendia bude muset student źıskat alespoň 80% zapsaných kredit̊u.

SKAS MFF UK oceňuje práci vedeńı na aktuali-
saci Pravidel pro přidělováńı stipendíı. Positivně
vńımá zejména možnost dosáhnout stipendia již v
prvńım ročńıku Bc. studia, a stanoveńı absolutńı
hranice pro přiznáńı stipendia.
SKAS MFF UK se domńıvá, že by výše stipen-
dia měla reflektovat zvyšuj́ıćı se náklady student̊u
na ubytováńı a stravu, aby byli dostatečně moti-
vováni ke studiu na úkor práce na částečný úvazek
nebo př́ıležitostných brigád.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.

Konkrétńı připomı́nky k paragrafovému návrhu zašle SKAS P. Kolmanovi př́ımo. Senátoři dále ocenili ochotu
P. Kolmana k předběžné diskusi nad př́ıpravou návrhu. Dále se diskutovalo nad připravovaným návrhem
p̊uvodem od M. Rokyty:

SKAS MFF UK vyjadřuje podporu iniciativě
M. Rokyty k zavedeńı motivačńıho stipendia za
publikačńı činnost pro studenty doktorských stu-
dijńıch programů, a doufá v brzskou implemen-
taci.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.

6. Tělesná výchova na MFF UK.

J. Šejnoha inicioval debatu o tělesné výchově na následuj́ıćı témata.

• Povinnost tělocviku na MFF.

• Dostatečnost nab́ıdky sportovǐst’ a sport̊u.

• Spojeńı katedry tělesné výchovy MFF s katedrami jiných fakult.

T. Roskovec kontaktoval vedoućıho KTV, S. Stehna, který přisĺıbil připravit relevantńı podklady do konce
dubna. Diskutuje se i o možnosti provozovat nějaké kurzy TV v areálu u kolej́ı 17. listopadu.

SKAS MFF UK doceňuje ochotu představitel̊u
KTV MFF UK k diskuzi o podnětech
k možnotem zlepšeńı výuky tělesné výchovy
na MFF, a doufá v budoućı zlepšeńı nab́ıdky
a dostupnosti vyučovaných kurz̊u.
SKAS MFF UK považuje současný koncept za-
hrnuj́ıćı povinnou výuku za vyhovuj́ıćı a zdrav́ı
student̊u prospěšný.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.
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7. Návod pro cestovńı př́ıkazy.

O. Procházka inicioval diskusi na téma
”
Cestovńı př́ıkazy“. Student, vyplňuj́ıćı cestovńı př́ıkaz poprvé, často

netuš́ı detaily a nuance vyplňováńı; a při př́ıpadné chybě typicky přidělává práci a stres sobě, sekretářce svého
pracovǐstě a hospodářskému odděleńı.

SKAS MFF UK by ocenila, když by vedeńı fa-
kulty vypracovalo krátký dokument popisuj́ıćı
proceduru při výjezdu student̊u na zahraničńı
cesty, předevš́ım postup při vyplňováńı ces-
tovńıho př́ıkazu. SKAS MFF UK se domńıvá,
že takový dokument by mohl podpořit student-
skou mobilitu a předcházet chybám v adminis-
trativńım postupu předevš́ım ze strany student̊u,
kteř́ı vyj́ıžděj́ı poprvé.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.

8. Různé.

Proběhla diskuse o stavu periferńıch zař́ızeńı (klávesnice, myši) poč́ıtač̊u na MFF.

SKAS MFF UK pověřuje T. Zadražila komu-
nikaćı se SISAL v záležitosti stavu periferíı v
poč́ıtačových laboratoř́ıch na MFF UK.

Výsledek: 5 – 0 – 3
Usneseńı bylo přijato.

Jednáńı komory bylo ukončeno v 18:30, zapsal V. Tůma
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